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علنى شوراى شهر مهم ترين ا
دستوركار روز گذشته شورا بود. 
شهردار مشــهد ضمن تقديم 
لايحه بودجه به شــورا گفت: 
لايحه بودجه99 شــهردارى، 
سازمان ها و شركت هاى وابسته 
در موعد مقرر روز پايانى دى ماه تكميل 
و نهايى شد و امروز (دوشنبه) در اولين 
جلسه علنى تقديم شد. در نگاه كلى به 
بودجه مى تــوان گفت كــه مأموريت 
اساســى بودجه 99 تحقــق مضامين 
راهبردى برنامه بلندمدت شهردارى در 

سال سوم است.

 از تحقق وعده ها عقب نمی مانیم

كلائى افزود: قبلا نيز به رياســت شورا 
اعلام كرده بودم و حالا هم تأكيد دوباره 
مى كنم كه در پيشگاه مردم مشهد تعهد 
مى دهيم كه برنامــه عملياتى را محقق 
كنيم و در اين مسير برنامه ميان مدت را 
در اولويت مى دانيم. تمام تلاش مجموعه 
شهردارى اين اســت كه كار را براساس 
وعده ها و برنامه هاى از پيش تنظيم شده 
پيش ببريم و تلاش كنيم در اين مسير 
جلوتر از برنامه باشيم، اما در اين راستا به 
هيچ عنوان عقب ماندگى را نمى پذيريم.

 ۹۹ همه چالش های لایحه بودجه

شــهردار مشــهد با نگاهى به تهديدها 
و فرصت هــاى بودجه ســال99 گفت: 
نخستين تهديد درباره لايحه درآمدهاى 
پايدار شهرى است كه در مجلس شوراى 
اسلامى و شوراى نگهبان بررسى مى شود 
و نمى دانيم خروجى اين لايحه چيست 
و چه تبعاتى براى ما دارد. تهديد بعدى 
در حوزه تورم و توسعه زيرساخت هاست. 
اين موضوع سبب مى شود كه هزينه هاى 

اداره شهر افزايش يابد.
كلائى به خــط قرمز شــهردارى براى 
بودجه هاى جارى و عمرانى اشاره و به 
اين موضوع تأكيد كــرد كه «خط قرمز 

شهردارى ثابت نگه داشتن نسبت بودجه 
جارى به عمرانى با رقم 30 به 70 است. 
با اين حال متن قانون اجازه داده است 

تا 60درصد صرف بودجه جارى شود.»
شهردار مشهد چالش تورم و بى ثباتى 
اقتصــاد كشــور را عاملى ديگــر براى 
تهديد بودجه شــهردارى دانســت و 
اظهار كرد: سال قبل گفتم كه افزايش 
حقوق و دســتمزدها و تورم موجود در 
كشــور بخش جارى بودجه را با چالش 
روبه رو مى كند. امســال نيز بايد به اين 
موضوع اذعان داشــت كه اين مســئله 
ما را اندكــى محافظه كار كرد.كلائى در 
ادامه به اعتبارات دولتى نيز به عنوان يك 
چالش ديگر بودجه اشاره كرد و افزود: 
با توجه به شــرايط فروش نفت، ميزان 
اعتبارات دولتى براى شهرها يكى ديگر از 
چالش هاى شهردارى هاست، اين مسئله 
ريسك پذيرى بودجه را افزايش مى دهد. 
مصاديق اين گفته ها اتفاقى اســت كه 

هفته گذشــته و در رابطه با ماليات بر 
ارزش افزوده شكل گرفت. در اين رابطه 
اگر شهرداران كلان شهرها اين موضوع را 
در يك اجماع جمعى بررسى نمى كردند، 
معلوم نبود از محل ايــن اعتبارات چه 
اتفاقى در حوزه بودجه اى شهردارى ها 

رخ مى داد.
شهردار مشهد بيان كرد: تلفيق بودجه 
و همراهى در حوزه اقتصادى و عمومى، 
پيش بينى درآمــد منطبق با طرح هاى 
جامــع و تفصيلى و نيز افزايش ســهم 
تأمين مالى مبنى بــر دارايى هاى مالى 
و ســرمايه اى از جمله اهــداف درنظر 
گرفته شــده براى بودجه ســال آينده 
شهردارى است. پرداخت بموقع اقساط 
شهردارى جدا از سبك سازى وضعيت 
مالى شهردارى مشهد و امكان واگذارى 
دارايى هاى شــهردارى براساس تأمين 
منابع مالى را نيز فراهم كرده ايم و بر اين 
اساس مى توانيم سال آينده تأمين مالى 

مبتنى بر بدهى را محقق كنيم.

 اهتمام به صرفه جویی در بودجه

وى به وضعيت پروژه ها در لايحه بودجه 
سال99 نيز اشاره كرد و گفت: سال آينده 
سال پايان بسيارى از پروژه هاى عمرانى 
در شهر اســت، ضمن اينكه با توجه به 
خوش حســابى شــهردارى مشهد در 
پرداخت بدهى ها مى توانيم بر واگذارى 
دارايى مالى و بهره مندى بيشتر از سهم 
دولت تكيه كنيم. همچنين مى توانيم 
درصد مهمى از دارايى هاى شــهردارى 
مشهد را كه به صورت راكد و قفل شده 
است، براى پيشــبرد پروژه هاى شهرى 

استفاده كنيم.
شــهردار مشــهد تصريح كرد: به تمام 
همكاران و كارمندان شهردارى مشهد 
اين نكتــه را با تأكيــد مى گويم كه در 
اســتفاده از بودجه نهايت صرفه جويى 
را داشته باشند. ما نيز در تدوين بودجه 

به صرفه جويى بودجه اى اهتمام جدى 
داشــتيم و در محل ها و رديف هايى كه 
مى توانستيم انقباض بودجه اى داشته 

باشيم، توجه جدى داشتيم.

 بودجه ۱۲هزار میلیارد تومانی

كلائى درباره آمار و ارقام بودجه نيز گفت: 
بودجه سال99 شهردارى مشهد از حيث 
منابــع 12هزار و 792ميليــارد تومان 
است كه 5947ميليارد تومان در قالب 
درآمد عمومــى و 3251ميليارد تومان 
در حوزه واگذارى دارايى ســرمايه اى 
و 3597ميليارد تومــان براى واگذارى 

دارايى مالى درنظر گرفته شده است.
شهردار مشهد افزود: در بخش مصارف 
نيز 11هزار و 872ميليارد تومان درنظر 
گرفته شــده كه 3786ميليارد تومان 
اعتبارات هزينــه، 5566ميليارد تومان 
تملك دارايى سرمايه اى و 2520ميليارد 
تومان تملك دارايى مالى است. علاوه بر 
آن 920ميليارد تومان براى انتقال مالى 

به سال بعد منظور شد.

 به خطوط قرمز پایبندیم

شــهردار مشــهد افــزود: در مجموع 
29/6درصد اعتبارات بودجه سال آينده 
در بخش جارى است و در همين رابطه 

70/4درصد اعتبارات عمرانى است.
كلائى درباره پروژه هاى كلان شــهرى 
نيــز گفــت: در مهم تريــن پروژه هــا 
1476ميليــارد تومان بــراى احداث 
خطوط ريلى، 850ميليارد تومان از محل 
دارايى راكد براى بازآفرينى شــهرى، 
420ميليــارد تومان براى بهســازى و 
بهبود فضاى سبز و كمربند سبز مشهد 
و 360ميليارد تومان براى تملك درنظر 
گرفته شده اســت. به منظور تسريع در 
روند اجراى پــروژه جمع آورى آب هاى 
سطحى نيز 129ميليارد تومان منظور 
شده است. خدا را شاكريم كه پروژه ها را 
براساس وعده ها پيش برديم و از خطوط 

قرمز عبور نكرديم. 

نماينــدگان پارلمان شــهرى 
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مشهد با لايحه خريد تهاترى و لال

نقدى 90دســتگاه اتوبوس و 
تزريق آن به ناوگان حمل ونقل 
عمومى مشــهد در بازه زمانى 

ده ماهه موافقت كردند.
به گــزارش شــهرآرا، رئيس 
كميســيون برنامه وبودجــه، فنــاورى 
اطلاعات و منابع انســانى شــورا با ارائه 
توضيح دراين باره، اظهار كرد: شهردارى 
80درصد از بهاى اتوبوس ها را با پرداخت 
مبلغ بدهى اين شــركت به دولت تسويه 
مى كند و بهاى باقى مانده را نيز در 2قسط 
نقدى 10درصدى به اين شركت پرداخت 

خواهد كرد.
بتــول گندمــى ادامــه داد: كل اعتبار 
خريد بــراى اتوبوس هــا 148ميليارد و 

500ميليون تومان است.
محمدحسين وديعى، رئيس كميسيون 
ايثارگــران شــورا، نيــز با بيــان اينكه 
به موضــوع نوســانات ارز و تضامين در 
اين قرارداد بايد توجه شــود، افزود: اين 
2موضوع بايد به طور شــفاف مشــخص 

شود.
خليــل ا... كاظمــى، معــاون عمــران، 
حمل ونقل و ترافيك شــهردارى مشهد، 
دراين باره گفت: در حوزه افزايش نرخ ارز 
قرار است مبلغ مازاد بر ماه دهم را ملاك 
محاســبه قرار دهيم و درباره فهرســت 
تضامين هم كميســيون حقوقى بررسى 

كند و فهرست مربوط را ارائه دهد.
بر اين اساس شــهردارى مكلف شد آثار 
مالى ناشــى از اجراى ايــن مصوبه را در 
لايحه تفريغ بودجه سال1398 شهردارى 

منعكس كند.

  اصلاح و بازنگری تعــدادی از مصوبات

درآمدی شورا

اعضاى شورا همچنين به اصلاح و بازنگرى 
تعدادى از مصوبات درآمدى شــورا رأى 
مثبت دادند تا اين مصوبات از ســال99 
اجرايى شود. دراين باره رئيس كميسيون 
برنامه وبودجه شورا گفت: آخرين بازنگرى 
ضوابط محاســبات درآمــدى مربوط به 
سال95 است. از آنجا كه ارزش معاملاتى 
املاك تغييرات زيادى داشــته اســت و 
مبلغ اين ضريــب براى مناطــق يك تا 
5 درآمــدى متغير اســت، تغيير برخى 
مصوبــات درآمــدى به مــدت 6 ماه در 
كميســيون هاى تخصصى بررسى شد، 
ضمن اينكه شفافيت در فرمول ها دومين 

عامل براى بررســى اين موضوع بود، اما 
مهم ترين عامــل بى توجهــى به ارزش 

اقتصادى پروژه ها بود.
وى گفــت: موضوعاتى ماننــد عوارض 
پيش آمدگى در معابر عمومى، متقاضيان 
صدور پايان كار امــلاك پيش آمدگى در 
معابر عمومى با رأى كميسيون ماده100 
و توجه به ضريب ارزش معاملاتى املاك 
روز از جمله موضوعاتى است كه در اين 
بررسى ها لحاظ شده است، ضمن اينكه 
در ماده واحده آمده است، برخى مصوبات 
درآمدى شهردارى مشهد از سال99 براى 

اجرا مدنظر قرار گيرد.
معاون مالى و پشتيبانى شهردارى مشهد 
نيــز دراين بــاره گفت: شفاف ســازى و 

ساده سازى نحوه محاسبه پروانه از جمله 
مهم تريــن ويژگى هاى اين دســتوركار 

است.
رضا خواجه نائينى بيان كرد: توان بخشى 
بين مناطق كم برخــوردار و برخوردار با 
ايجاد توازن ضرايب اعلام شده مى تواند به 
رونق ساخت وساز در مناطق كم برخوردار 

كمك كند.

  یافت و تقســیط درنگی بر نحــوه در

مطالبات شهرداری مشهد

در ادامه جلســه علنى روز گذشته شورا، 
اعضاى پارلمان شــهرى مشهد با لايحه 
اصلاح بندهايــى از مصوبه نحوه دريافت 
و تقسيط مطالبات شهردارى از اشخاص 

حقيقى و حقوقى موافقت كردند. گندمى 
دراين باره اظهار كرد: اصلاح بندهايى از 
مصوبه نحوه دريافت و تقسيط مطالبات 
شهردارى مشهد از اشــخاص حقيقى و 
حقوقى بازگشت به لايحه دى ماه98 در 
كميســيون برنامه وبودجه شوراى شهر 

بررسى شد.
در ادامــه خواجه نائينى  نيــز گفت: اين 
دستوركار جنبه حمايتى دارد، روح حاكم 
بر آن نگاه تســهيل گرايانه با محور اقشار 
كم برخوردار است. محمدرضا حيدرى، 
رئيس شــورا، نيز بيان كرد: اين مصوبه 
براى آن دسته از شــهروندانى است كه 
به شــهردارى بدهى دارند، امــا توانايى 

پرداخت بدهى را ندارند.

 تعیین تکلیف پارکینگ طبقاتی آسمان

تعيين تكليف قرارداد پروژه مشاركتى-
تجــارى پاركينــگ طبقاتــى عمومى 
17شــهريور (آســمان1) يكى ديگر از 

دستوركارهاى شورا بود.
اقتصــادى،  كميســيون  رئيــس 
ســرمايه گذارى و مشــاركت هاى شورا 
دراين باره گفــت: عرصه اصلى اين پروژه 
در ابتدا بيش از 5800مترمربع بوده و بعد 
مساحت عرصه به 6222مترمربع افزايش 

يافته است.
احمد نوروزى گفــت: زيربناى اين پروژه 
9217مترمربع در 17طبقه با 11طبقه 
پاركينگ است و سرمايه گذار بايد به جاى 
سهم شهردارى، پاركينگ عمومى براى 

شهردارى احداث مى كرد.
بر اين اساس و به استناد راى مثبت اعضا 
به شهردارى مشــهد اجازه داده شد در 
خصوص پروژه مذكور با توجه به ضرورت 
خاتمه دادن قرارداد و لزوم تعيين تكليف 
نهايى مســائل فنى فى مابين با سرمايه 
گذار مطابق با صورت جلسه مورخ 13 آذر 

ماه سال جارى اقدام  كند.

  تذکر به اجرایی نشــدن بخش هایی از

سامانه فاش

در ابتداى صحن علنى روز گذشته، رئيس 
كميسيون خدمات شــهرى، سلامت و 
محيط زيست شورا درباره اجرايى شدن 
ســامانه فاش تذكرى مطرح كرد. محمد 
حاجيان شهرى با اشاره به مصوبه سامانه 
جامع معاملات شــهردارى اظهار كرد: 
شــهردارى مشــهد بايد به منظور ايجاد 
نظارت عمومى بر ســتاد، ســازمان ها و 
شركت هاى وابســته تمام اقدامات انجام 
شــده در اين رابطه مانند خريد، مزايده 
يا ترك تشريفات و موضوعات ديگر را از 

طريق اين سامانه اعلام كند.
محمــد حاجيان شــهرى ادامــه داد: 
با ايــن حال و پــس از گذشــت 16ماه 
هنــوز بخش هاى زيــادى از اين مصوبه 
اجرايى نشده است كه اين موضوع به نوبه 
خود ســبب كاهش اعتماد مردم و بروز 
تخلفات احتمالى اســت. بنابراين ضمن 
تذكر به شهردارى، از اين نهاد مى خواهيم 
به اجراى كامل اين مصوبــه اقدام كند. 
تيرماه امسال و در نطق پيش از دستورم 
بر ضرورت توجه به اجراى كامل سامانه 
فاش تأكيد كردم و اميدواريم اين بار و با 
اين تذكر، ســامانه فاش از حالت انفعال 

خارج شود. 

از وعده ها عقب نمى  مانيم
اسلامى شهردار مشهد لایحه بودجه ۱۲هزار و ۷۹۲میلیارد تومانی سال۹۹ شهرداری مشهد را به شورای شهر ارائه کرد  شوراى  رئيس 

شهر مشهد گفت: با توجه 
به پيش رو بودن انتخابات 
اسلامى،  شوراى  مجلس 
امام خمينى(ره)  سخنان 
بايد  بهشت زهرا(س)  در 
بازخوانى شود، سخنرانى اى كه محوريت اصلى 

آن توجه ويژه به «اراده ملى» بوده است.
به گزارش پايگاه اطلاع رسانى شوراى شهر، 
محمدرضا حيدرى در آغاز هشتادوچهارمين 
جلسه علنى شورا با اشاره به سفر گذشته 
و  مشهد  شهر  شوراى  اعضاى  از  جمعى 
مديران شهرى به مناطق سيل زده استان هاى 
سيستان وبلوچستان، هرمزگان و كرمان، اظهار 
كرد: براساس مشاهداتى كه داشتيم، سيل 
خسارات شديدى به اين مناطق وارد كرده 
است. وى در ادامه گفت: حضور و مشاركت 
مردم و خيران و تشكل هاى مردمى و برخى 
از اشخاص حقيقى كه فرسنگ ها راه را براى 
خدمت رسانى طى كرده بودند، وجه بارز و 
ملموس در نقاط سيل زده بود. موج اول 
كمك رسانى بسيار خوب بود و در مقياس 
بالايى شكل گرفته است. حيدرى با بيان اينكه 
مهم ترين خسارات وارده مربوط به خسارت هاى 
ايجاد شده در بخش زيرساخت هاست، افزود: 
در بخش جنوبى استان سيستان وبلوچستان 
دست كم 350روستا از شرايط بسيار نامطلوبى 
برخوردار هستند و راه هاى دسترسى به طول 
3600كيلومتر آسيب ديده است، منابع آب، 
مدارس، مجموعه هاى فرهنگى و... نيز آسيب 
جدى ديده اند و آنچه امروز ضرورى است، توجه 

به اين زيرساخت هاست.

 مأموریت شهرداری در سیل سیستان

وى خاطرنشان كرد: شهردارى مشهد مسئوليت 
سامان دهى و انجام اقدامات لازم براى بازسازى 
برخى از مسيرها و جاده هاى تخريب شده را 
عهده دار شده است، ولى در عين حال از همه 
نيكوكاران، خيران و سمن ها و افراد دغدغه مند 
براى كمك به هم نوعان انتظار داريم متمركز 
شوند تا كار خوب و درخورى براى رفع آلام 
اين مردم فداكار انجام شود. مردمى كه نجابت، 
عزت  نفس و وفادارى وجه بارز و برجسته 
شخصيتى آن هاست و باوجود همه مصيبت هاى 
وارد آمده، همچنان به وطن و كشور اسلامى 
خود عشق مى ورزند و همين مردم محروم 
صحنه هاى بزرگى را در اولويت بخشى به 
مناطقى كه بيشتر آسيب ديده اند، خلق كردند. 
رئيس شورا تصريح كرد: اميدواريم با محوريت 
استاندارى خراسان رضوى و تجميع امكانات، 
اقدامات شايسته اى انجام شود. اكنون همكاران 
ما درحال جمع آورى آب هاى سطحى در مناطق 
سيل زده هستند و اميدواريم كار ماندگار و قابل 
دفاعى انجام شود. حيدرى با بيان اينكه مناطق 
سيل زده از نظر مواد غذايى اشباع شده اند، 
گفت: حال بايد به سمت تجهيز زيرساخت ها 
و امكانات و اولويت هايى كه شهردارى مشهد 
در آن پيش قدم شده است حركت كرد و ساير 
دستگاه ها نيز به كمك بيايند. وى در بخش 
ديگرى از صحبت هاى خود، سوم جمادى الثانى، 
شهادت حضرت فاطمه(س) را تسليت گفت 
و افزود: اين بانوى مكرم الگوى بانوان ماست 
و مسير پرتلاطم و سختى هايى كه ايشان 
در زندگى خود متحمل شدند، درس هاى 
بزرگى براى جامعه ما و به ويژه بانوان دارد. 
حيدرى گفت: در جامعه عربستان جاهليتى 
كه در آن دختران زنده  به گور مى شدند، 
حضرت فاطمه(س) ملاك ارزش هاى پيامبر و 
پدر خود شد و سوره «كوثر» نيز در شأن ايشان 
نازل شد تا در آن نقش و جايگاه زنان و دختران 
ما تبيين شود. وى با بيان اينكه فاطمه(س) 
آخرين حلقه زنجيره عدل الهى از آدم و موسى و 
ابراهيم و عيسى و پيامبر اسلام(ص) است، اظهار 
كرد: مسئوليت هاى آن حضرت در حوزه تربيت 
فرزندان و وظيفه همسرى او مانع از پذيرش 
مسئوليت هاى اجتماعى و كنشگرى سياسى 
ايشان نشد.رئيس شورا خاطرنشان كرد: پس 
از اتفاقات سقيفه، حضرت فاطمه(س) با سران 
مهاجران و انصار گفت وگو كرد و از آن ها درباره 
آنچه كه در ارتباط با اميرمؤمنان(ع) اتفاق افتاده 
بود، سؤال كرد. همين موضوع سبب شد تا بتوان 
فاطمه(س) را كنشگر سياسى عصر خود دانست. 
شخصيتى كه مدافع آزادى و حق طلبى و عدالت 
بود و همه ما و به ويژه بانوان بايد ادامه دهنده 
مسير ايشان باشيم.شنبه 12بهمن ماه، سالروز 
ورود حضرت امام خمينى(ره) و آغاز دهه فجر، 
مناسبت ديگرى بود كه حيدرى در سخنان 
خود به آن اشاره كرد و گفت: در تاريخ مبارزات 
ملت هاى مختلف، مردم ما استقبال بى مانندى 
از رهبر خود داشتند، ولى نكته بارز تر اين روز، 
اولين سخنرانى امام(ره) در بهشت زهرا(س) بود 

كه نكته كليدى سرتاسر آن «اراده ملى» است.
حيدرى با بيان اينكه امام خمينى(ره) در 
اين سخنرانى پيوسته به نقش مردم و ملت 
امام(ره)  كرد:  خاطرنشان  تأكيد كردند، 
مشروعيت و قانونى بودن حكومت پهلوى را 
با استدلال هاى خاصى زيرسؤال بردند، ولى 
محورى ترين استدلال اراده ملى است. ايشان 
فرمودند كه مجلس مؤسسانى كه رضاشاه را 
تثبيت كرده، وجهه مردمى نداشته است و 

بنابراين حكومت خود و فرزندش غيرقانونى 
است. وى افزود: ايشان درباره مجلس شوراى 
ملى و سنا هم تأكيد كردند كه اعضاى اين 
مجلس ها منتخب مردم نبوده اند و با همين 
استدلال آن ها را غيرمشروع و غيرقانونى 
مى دانستند. حيدرى خاطرنشان كرد: اين 
روزها كشور به سمت اتفاق بزرگ و مهمى در 
عرصه سياسى درحال حركت است و بنابراين 
بازخوانى اين سخنان بسيار مهم است. رئيس 
شورا با اشاره به سخنرانى مقام معظم رهبرى در 
مراسم تشييع پيكر سردار شهيد سليمانى كه 
تأكيد كردند مردم با انديشه هاى امام (ره) بيعت 
كردند، گفت: ارجاع به انديشه هاى امام(ره) نكته 
محورى اين سخنان است، بنابراين بايد پى جويى 
شود و اسباب تحقق آن را فراهم كنيم كه آن هم 
اراده ملى است تا بدون هيچ كم وكاست و قيد و 
شرط و محدوديتى در دوم اسفندماه خودنمايى 
كند.حيدرى افزود: موضوع مشاركت فعال و 
رقابتى بودن انتخابات و اعمال اراده ملى يكى از 
ابزارهاى اقتدار و قدرت ملى است و اميدواريم در 

عرصه انتخابات اتفاق بيفتد.

 وحدت ملی با حرف میسر نمی شود

وى در بخش ديگرى از صحبت هاى خود گفت: 
در شرايط فعلى كشور و در شرايطى كه كشور 
در ابعاد مختلف با تهديدهاى جدى روبه روست 
و در داخل هم مردم با فشارهاى معيشتى 
مواجه هستند، يكى از مهم ترين نكات، تقويت 
اتحاد، انسجام، وحدت و همدلى است. اين مهم 
الزامات بسيارى دارد، الزاماتى كه با حرف محقق 
نمى شود و همه بايد به آن توجه كنيم. حيدرى 
با بيان اينكه مديريت شهرى مشهد و شهردارى 
درحال فعاليت و تلاش هستند و به اعتقاد افراد 
منصفى كه از بيرون عملكرد مديريت شهرى را 
رصد مى كنند، كار خود را به بهترين شكل انجام 
مى دهند، تصريح كرد: شرايط امروز مشهد در 
ابعاد مختلف نسبت به ساير شهرهاى كشور 
منحصربه فرد است، ولى اين سخن به معنى 
نبود اشكال و نقص نيست. وى افزود: متأسفانه 
ضعف ها و روندهايى كه بايد مسير قانونى خود 
را طى كنند، وارد فضاهاى اجتماعى و رسانه اى 
مى شوند و همين موضوع اميد و اعتماد و نشاط 
مردم را نشانه مى گيرد. چنين اقداماتى از سوى 
افرادى سرمى زند كه به وحدت و همدلى باور 
ندارند. حيدرى خاطرنشان كرد: ابزارها، امكانات 
و تصميمات شوراى پنجم شهر مشهد در زمينه 
شفافيت، انضباط مالى و... منحصربه فرد است و 
براى اجرايى شدن آن ها نيازمند زمان و فراهم 
شدن سازوكارهاى مشخص هستيم. رئيس 
شورا تأكيد كرد: فضاى مجازى كاركردهاى 
مثبت و منفى بسيارى دارد، ولى اتفاقاتى در 
اين بستر رخ مى دهد كه اميد و نشاط مردم 
را نشانه گرفته است، آن هم در شرايطى كه 
به سمت برگزارى باشكوه مراسم دهه فجر و 
انتخابات اسفندماه مى رويم. حيدرى اظهاركرد: 
در چنين شرايطى نامه محرمانه اى در فضاى 
رسانه اى منتشر مى شود و مديرى كه در مرحله 
بازپرسى به دستگاه قضايى فراخوانده مى شود 
و فهرست اتهاماتى كه هنوز به كيفرخواست 
تبديل نشده است، منتشر و پس از آن براى 
مديريت شهرى خط ونشان كشيده مى شود. 
وى افزود: از سوى ديگر براى مديرى كه در 
بدنه شهردارى مستقر و درحال خدمت است، 
بر مبناى منافع اقتصادى و سياسى عده اى، 
هرروز فضاسازى مى شود. حيدرى در ادامه 
ضمن تشكر از اقدامات دستگاه قضايى درباره 
سالم سازى اين فضا گفت: همه بايد در اين مسير 
گام بردارند و از هرگونه فضاسازى و تخريب و 
جريان سازى فاصله بگيرند تا به سمت اصلاح 
برويم. وى خاطرنشان كرد: ايجاد تزلزل براى 
مديران و شكل گيرى فضاهاى يك جانبه و 
غيرمنصفانه و غيراخلاقى نه تنها براساس قانون، 
بلكه براساس باورهاى دينى ما هم محكوم است. 
حيدرى افزود: شهروندان عزيز مى توانند داده ها 
و اطلاعات خود را به نظارت عاليه شوراى شهر 
مشهد ارائه دهند. بارها آمادگى خود را اعلام 
كرده ايم تا پيگيرى و روشنگرى لازم انجام 
شود. وى با تأكيد بر اينكه اولويت نخست ما 
بايد تقويت و حفظ انسجام و همدلى باشد، 
گفت: دشمنان ما، ايران و جمهورى اسلامى 
را هدف قرارداده اند و تنها به دنبال خواسته ها و 
مطامع خود هستند، پس بايد به سمت انسجام 
درونى برويم. حيدرى تصريح كرد: شوراى پنجم 
در موضوع مبارزه با فساد جدى است. پس از 
تصويب لايحه تعارض منافع، دستگاه هاى 
نظارتى تقدير و تشكر كردند. وى در ادامه گفت: 
ضمن تشكر از شهردار و مديران شهرى، از 
ايشان تقويت مراقبت ها و كنترل هاى درونى 
را خواستار هستيم تا نيازى به نظارت بيرونى 
نباشد و آنچه را كه پيش رو داريم، با همدلى و 
مشاركت و تعامل، در عين وجود مرزبندى هاى 
فكرى و سياسى جلو ببريم، چراكه همه ما در 
دفاع از نظام جمهورى اسلامى و تماميت ارضى 
كشور نقطه مشترك داريم. رئيس شورا با تأكيد 
بر لزوم تقويت ابزارهاى قدرت ملى، اظهار كرد: 
امروز وقت تسويه حساب با استفاده از ابزارهاى 
غيراخلاقى و غيرمنصفانه نيست. دليل چنين 
برخوردها و رفتارهايى را نمى دانيم و اميدواريم با 
اصلاح و بازسازى امور درراستاى اهداف انقلاب 

گام هاى اساسى برداريم. 

90 اتوبوس جديد در راه مشهد
شورای شهر به نونواری بیشتر شبکه حمل ونقل عمومی شهر رأی مثبت داد

شهردار مشــهد گفت: پروژه اى نداريم 
كه بر زمين مانده باشد. برخى پروژه ها 
تأخير 10 تا 15روزه دارند، اما پروژه اى 

نداريم كه از امسال به سال بعد برود.
محمدرضا كلائى در حاشــيه جلســه 
روز گذشته شورا، در جمع خبرنگاران 
افــزود: اميدواريــم در يك مــاه و نيم 
آينده چپ گرد بولوار شــهيد ناصرى با 
7 تا 10روز تأخير به بهره بردارى برسد. 
تقاطع غيرهم سطح ابوطالب شمالى هم 
در نهايت با 12روز تأخير تا اوايل اسفند 

به بهره بردارى مى رسد.

  (ع)ورود تی بی ام به پایانه امام رضا

تا ۶ روز دیگر

كلائى با بيان اينكه ســرماى شــديد 
دليل تأخير اين پروژه هاســت، گفت: 
پروژه نوســازى ناوگان تاكسى رانى در 
روزهاى آينده جمع بندى مى شــود، 
ضمن اينكه قرار بود دستگاه حفار خط3 
قطار شــهرى تا پايان بهمــن به پايانه 
امام رضا(ع) برســد اما  از برنامه جلوتر 
هستيم و 6 روز ديگر شاهد ورود دستگاه 
حفار به پايانه خواهيم بود  و پس از آن  

به سمت سيدى نزديك خواهد شد.

كلائى اظهار كرد: با خروج تى بى ام در 
حقيقت حفارى 5/2كيلومترى هسته 
مركزى شهر تا پنج، شش روز آينده به 

پايان خواهد رسيد.
شهردار مشهد تأكيد كرد: پروژه جاده 
شهرك صنعتى به زودى به پايان خواهد 
رســيد و درباره پروژه بهبود 75مترى 
رضويه هنــوز 6ماه ديگر زمــان داريم 
كه اين پروژه نيز احتمالا با يكى، دو ماه 

تأخير به بهره بردارى مى رسد.

 اجرای تقاطع مصلی تا ۱۰ روز دیگر

وى افــزود: تقاطــع غيرهم ســطح 
مصلى در 10روز آينده اجرا مى شــود 
و منتظريم مصوبه اصلى كميســيون 
ماده5 به دســتمان برســد. براى اين 
پروژه پيمانكار هم انتخاب شده است. 
عمليات اجرايى پاركينــگ همت نيز 
كه يكى از پاركينگ هاى مهم مركزى 
شهر اســت، در بهمن ماه آغاز مى شود 
و دربــاره پاركينگ ميدان شــهدا هم 
عمليــات اجرايى از بهمن ماه امســال 

شروع مى شود.
كلائى درباره وصول مطالبات سال98 
شــهردارى از دولت نيــز گفت: وصول 

اين طلب عموما بــه دقيقه90 موكول 
مى شود. ســال گذشــته در تاريخ 28 
اســفند توانســتيم اين طلب را وصول 

كنيم.
وى در پاســخ به اين ســؤال كه چقدر 
از بودجه امســال محقق شــده است 
نيز گفت: اميــدوارم امســال بتوانيم 
100درصد بودجــه را محقق كنيم، تا 
به حال كه 77درصد ايــن رقم محقق 

شده است.
شهردار مشهد در توجه به موضوع زائران 
در بودجه سال99 نيز خاطرنشان كرد: 
امسال با مديريت استان و آستان قدس 
رضوى به طور جامــع گفت وگو كرديم 
تا موضوع حمل ونقــل در حوزه زائران 
پررنگ شــود و اين امر هــم در اصلاح 
بودجــه98 و هم در بودجــه99 لحاظ 
شده است. وى درباره نحوه سامان دهى 
ترافيك هسته مركزى شهر تأكيد كرد: 
بحث اين بود كه زيرگذر حرم مطهر ويژه 
حمل ونقل عمومى شــود. ضمن اينكه 
درباره حذف پاركينگ هــاى زيرگذر 
و اينكه عبور وســايل نقليه شخصى از 
محــدوده پيرامون حــرم مطهر اتفاق 

نيفتد نيز بحث شد.

هيچ پروژه بر زمين مانده اى نداريم
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عده اى اميد  و اعتماد 
مردم را هدف گرفته اند

انتقاد رئيس شوراى شهر از برخى  بى اخلاقى ها  در فضاى رسانه اى


